

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងការពារជាតិ

សារលិខិតថ្វាយព្រះករ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ នរោត្តម មុនីវរ្ម័ន សីហនុ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ
ក្នុងសេរីភាព សេចក្តីថ្លែង និងសុភមង្គល ក្នុងពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិ

សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ ជាទីគោរពសក្តារៈ ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត !

ក្នុងឱកាសជំនួញក្នុងប្រកបដោយសេចក្តីសោមនស្សរីករាយ ក្នុងពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំនិងភរិយា សូមលំខិនកាយវាចាចិត្តក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះរាជសព្វសាធុការពរជ័យ បរវស្សស្តី សិរីមង្គល វិបុលសុខ មហាប្រសើរ ថ្វាយ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ សូមទ្រង់ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះកាយពលរឹងមាំ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីភាពសុខដុមរមនាសម្បូរសប្បាយចម្រងចម្រើនរុងរឿង។

ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតសម្តែងនូវកត្តញ្ញតាមដំប្រាសប្រៅចំពោះព្រះមហាករុណាទិគុណរបស់ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ ដែលជានិច្ចកាលព្រះអង្គតែងបានលះបង់ព្រះកាយពល ក្នុងព្រះរាជបេសកកម្មដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមថ្លៃថ្លា ដើម្បីបុព្វហេតុបម្រើជាតិមាតុភូមិ ក្នុងវិស័យព្រះពុទ្ធសាសនា សង្គមកិច្ច និងអប់រំសិក្សាធិការ សំដៅលើកកម្ពស់ជីវភាព និងសុខុមាលភាពជូនប្រជារាស្ត្រ។ ពិសេសព្រះអង្គសព្វព្រះរាជហឫទ័យគង់នៅជាព្រះប្រធានកិត្តិយសកាកបាទក្រហមកម្ពុជានិងក្រុមប្រឹក្សាជាតិកម្ពុជាដើម្បីស្ត្រី ដែលបានរួមចំណែកយ៉ាងធំធេងក្នុងការលើកកម្ពស់តួនាទីស្ត្រីក្នុងសង្គម។

ជាថ្មីម្តងទៀត ក្នុងឱកាសដ៏មហាជ័យមង្គលនេះ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមលំខិនកាយវាចាចិត្តបូងសូងចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ វត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក មានទេវតាឆ្នាំថ្មី ទេវតារក្សាព្រះមហាស្វេតច្នៃត្រនិងបារមី នៃអតីតព្រះមហាក្សត្រ មហាក្សត្រិយានីខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោះព្រះសព្វសាធុការពរជ័យ ថ្វាយ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ ជាទីគោរពសក្តារៈ សូមព្រះអង្គប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរជាងរយព្រះវស្សា ដើម្បីទ្រង់គង់នៅជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ដល់ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ជារួន ចៅ ចៅទូត របស់ព្រះអង្គជានិច្ចនិរន្តរ៍រៀងទៅ។

សូម សម្តេចព្រះមហាក្សត្រ នរោត្តម មុនីវរ្ម័ន សីហនុ ព្រះចៅរាជធានីភ្នំពេញ ក្នុងសេរីភាព សេចក្តីថ្លែង និងសុភមង្គល ជាទីគោរពសក្តារៈ ទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតអំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគួររំលឹកសូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃចន្ទ ៧ ខែ ៧ ឆ្នាំ ២០២០ ឆ្នាំកុរ ឯកស័ក ព.ស.២៥៦៣
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ០៧ ខែ ០៧ ឆ្នាំ ២០២០
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

សម្តេចពិជ័យសេនា ឡឿ ច្បាញ់